

空间·转换

2017 西安国际当代陶艺交流展作品集 SPACE & TRANSFORMATION

COLLECTION OF WORKS FOR 2017 XI'AN INTERNATIONAL CONTEMPORARY CERAMIC ART EXCHANGE EXHIBITION

主编 王檬檬 刘谦 Chiefeditors Wang Mengmeng, Liu Qian

陕西新华出版传媒集团 陕西人氏美術 # 版 社



## 阿凯莎·安泽韦德 / Acacia Azevedo

出生于巴西累西醇。毕业于教育学,天主教大学伯甫布科 在SENAI公司为 Servico提供上轴。IBRA 大学艺术教学方法论毕业后(在进展中)陶轮、手工 陶器、釉料配方际。

She was born in Recife, Brazil. Graduated from Pedagogy, Roman Catholic University in Pernambuco, she provided glazing for Servico at SENAI. After graduation from IBRA University Methodology of Art Teaching (in progress) potter's wheel, handmade pottery and glaze formulator.

## 主要展览 —

2010 年坎皮纳斯当代艺术博物馆艺术展览(美国); 2013 年弗洛雷斯纳 瓦兰达文化中心个人作品展(巴西); 2014 年道路和蜀道——陶瓷艺术 大师作品展展(巴西); 2015 年国际陶瓷艺术展(中国); 2017 年圣保 罗日本馆生活与和谐陶瓷艺术展(亚西); 2017 年 84 第一次 4 第二次 4 第一次 4 第一次

## Main Exhibitions -

In 2010, Art Exhibition of Contemporary Art, Campinas (USA); in 2013, Individual Exhibition of Florina Navanda Cultural Center (Brazil); in 2014, Exhibition of Roads and Encounters — Ceramic Matses (Brazil); 2015 International Ceramic Art Exhibition (China); in 2017, Life and Harmonious Ceramics Art Exhibition at Sao Paulo Museum (Brazil), in 2017, Louis de Quelrox Museum Art Exhibition (USA), In 2017 "Claustro em Core" Contemporary Art Exhibition (Portugal); in 2017, Ceramic Art Exhibition, University of Sao Paulo (Brazil).







292/国外艺术家作品